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ACTA DE LA COMISSIÓ ESPECIAL DE LA TRANSPARÈNCIA 
 
Núm. de la sessió:  9/2022 

Caràcter: ordinària 

Data: 11 d’octubre de 2022 

Hora: de 10.00 a 11.02h 

Mitjançant sistema electrònic Teams 

  
Assistents 

 
 Begoña Iglesias Delgado,  Grup Municipal PSC (Presidenta) 
 Jordina Freixanet Pardo,  Grup Municipal ERC-AM 
 Jaume Sellés Santiveri,  Grup Municipal PSC 
 Carme Valls Llaràs,   Grup Municipal PSC 
 Juan R. Castro Huguet,  Grup Municipal JxCat Lleida 
 Marta Gispert Rocasalbas,  Grup Municipal JxCat Lleida 
 Sergi Talamonte Sánchez,  Grup Municipal Comú de Lleida 
 Antònia Maller Lafont,  Grup Municipal PP 
 María Burrel Badía,   Grup Municipal C’s 
 Sergio González Arroyo,  Regidor no adscrit 
 Ángeles E. Ribes Duarte,  Regidora no adscrita 
 José María Córdoba Alòs,  Regidor no adscrit 
 Toni Jiménez Martínez,  Junta de Personal 
 Francesc Caballero García,  FAVLL 
 Jordi Sanuy Vallés,    Interventor 
 Elisenda Sas Serra ,   Adjunta Secretaria General 
 Toni García Jiménez,   Vicesecretari  

 
S’han excusat d’assistir-hi: 
 

 Ignasi Amor Bergé,   Grup Municipal ERC-AM 
 Elena Ferre Toldrà,   Grup Municipal Comú de Lleida 
 Gerard Curcó Bertral,   Comitè d’empresa 

 
 
De conformitat amb les previsions dels acords del Cartipàs municipal, aquesta Comissió és 
presidida per la regidora del Grup Municipal del PSC, Sra. Begoña Iglesias Delgado. 
 
 
Ordre del dia 
 

1. Lectura i aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària de 6 de setembre 
de 2022. 

2. Seguiment d’acords. Informacions a la Comissió. 
3. Compareixences. 
4. Proposta del grup municipal COMÚ DE LLEIDA, relativa al nomenament dels llocs de 

treball de dos tècnics de coordinació pertanyents al grup municipal de JxCAT . 
5. Precs i preguntes. 
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1. Lectura i aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió anterior ordinària de   de   
2022. 
 
Als membres de la comissió se’ls ha tramés l’esborrany de l’acta de la sessió anterior, que 
es dona per llegida i s’aprova per unanimitat. 

 
2. Seguiment d’acords. Informacions a la Comissió. 
 

La Secretària comenta la informació que li han facilitat els companys d’e-administració en 
relació a les dades de publicacions i d’informació que s’ha actualitzat al Portal de la 
Transparència. Explica que s’ha creat un ítem propi amb totes les dades, documents i 
informes relatius a la tramitació i aprovació del ROM i que aquest ítem s’ha referenciat dins 
del Portal de la Transparència en l’apartat “d’acció de govern i normativa” i s’ha separat de 
l’apartat “memòries i documents dels projectes normatius en curs”, i que s’hi quedarà fixe, 
per tal que pugui ser consultat.  
També exposa que s’han rebut els resultats provisionals en relació a l’avaluació del dret de 
d’accés sobre l’Informe que ha elaborat el Síndic de Greuges de Catalunya, el qual ja es va 
informar en la passada Comissió de la Transparència del mes de juliol respecte la tramesa 
de l’enquesta amb dades del 2021. Informa que dels 5 ítems que es valoren, s’ha obtingut 
un 100% en 4 d’ells i informa que s’ha fet una tramesa al Síndic en relació a diferents 
aspectes, per que es puguin tenir en compte en l’avaluació definitiva. El resultat dels ítems 
són: un 100% en accessible, eficaç, compressible i garantista, un 50% en reutilitzable i un 
40% valoració addicional. Respecte l’apartat de la valoració addicional, explica que s’ha 
tramés la incorporació de les noves dades en la informació de l’avaluació del dret d’accés 
especificant al sol·licitant que pot indicar la forma en què vol rebre la informació ja sigui 
mitjançant un tràmit electrònic o un formulari en paper i també es dona com a valoració 
addicional, la incorporació del vincle directe a la GAIP per tal que pugui formular el recurs 
en el seu cas i també s’ofereix l’assistència i assessorament per a l’accés a la informació 
en un apartat concret de “més informació“ i poder així posar-se en contacte amb 
l’Ajuntament i obtenir la informació corresponent.  
Explica que actualment s’està realitzant l’enquesta del 2022 del Síndic de Greuges en 
relació a la bretxa digital. 
Comunica que es va enviar un correu electrònic recordatori, en data 27 de setembre de 
2022, a tots els regidors i regidores, gabinet i directius on es comunicava el tràmit a fer en 
relació a la situació excepcional en quan un grup d’interès presenti la declaració de 
compromís d’inscripció i/o modificació de dades, per tal que es pugui reunir amb càrrecs 
electes, personal directiu i membres del gabinet d’alcaldia. Explica que en aquest correu 
també s’indicava l’enllaç al registre intern d’aquestes declaracions i informa que tenen tota 
aquesta documentació en la carpeta de “documents de consulta” del Share de la Comissió. 
 
I per últim també informa que, juntament amb la documentació de la Comissió, s’ha penjat 
la circular número 2_2022 relacionada amb l’obligatorietat que té l’Ajuntament de remissió 
dels convenis signats al Registre de convenis de la Generalitat de Catalunya. Explica que 
hi ha una breu explicació i un Protocol que han de seguir les diferents unitats administratives 
en la tramesa d’aquesta informació a Secretaria General per tal que aquests puguin fer la 
tramesa corresponent a través de l’EACAT dels diferents convenis aprovats per part de 
l’Ajuntament. 
 
La Sra. Freixanet informa que la Síndica de Greuges de Catalunya els va fer una visita i 
que li van demanar si podia fer una trobada en aquesta mateixa Comissió però va venir 
amb molt poc temps i per tant només va poder fer la visita amb el Sr. Alcalde i amb la 
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Síndica de Greuges de Lleida. Exposa que Lleida va ser la primera ciutat a visitar després 
del seu nomenament i que es va comprometre a venir en una altra ocasió. Per altra banda, 
exposa que la Sra. Dora Padial (Síndica de Lleida) presentarà la Memòria de la Sindicatura 
de Greuges de Lleida en el proper Ple del mes d’octubre, tot i que el termini legal seria fins 
a la Junta de Portaveus, però la Sra. Padial ha al·legat molta feina i no sap si en disposarà 
a termini. 
 
Explica que s’ha facilitat la documentació respecte la moció declarativa per aturar el Pla 
director urbanístic que afecta al terme de Grealó i Quatre Pilans, aprovada pel grup 
municipal del PSC, al ple de data 7 d’octubre de 2022, la qual en el seu punt número 4 insta 
al govern municipal a l’elaboració d’un informe per donar compte en el marc d’aquesta 
Comissió, incorporant informació sobre propietats afectades, titulars, antiguitat de la 
propietat, característiques de la propietat, usos, edificacions existents, etc... però informa 
que aquesta documentació, no està complerta tal i com ha demanat el grup del PSC, i el 
que s’ha fet es informar de la titularitat de tots els béns, els metres quadrats, la referència 
cadastral, dades que poden servir per entrar al cadastre (ja que és un accés gratuït) i saber 
d’aquesta manera si és sòl urbà, rústic... però informa que l’antiguitat com a tal de la 
compravenda no hi és. Manifesta que per poder obtenir aquesta antiguitat de la 
compravenda, s’ha de fer a través d’una nota simple del registre i aquestes suposen un 
cost econòmic per l’Ajuntament, i per tant proposa, que s’indiqui i concreti per part del grup 
municipal PSC, quines són les parcel·les en que vol aquesta informació, per tal d’evitar així 
l’alt cost que li suposaria a l’administració l’accés a totes les dades. 
 
Respecte al prec formulat pel grup municipal del Comú de Lleida en la passada Comissió 
el qual  demanava que els temes del Next Generation s’incorporessin a la web, informa que 
és un prec acceptat i que s’ha designat a la Sra. Ortín, periodista, per tal que revisi tota la 
web i incorpori totes les dades que el grup municipal del Comú demana.  
Exposa que també està acceptat el prec que va formular oralment al Ple la regidora no 
adscrita Sra. Ribes, la qual va demanar que les preguntes formulades al Ple es 
responguessin de manera més àgil i a poder ser que no siguin el mateix dia a primera hora. 
Informa que ella mateixa va fer un correu electrònic recordant que, malgrat s’està complint 
amb la legalitat, s’intenti evitar aquesta costum i que si algú veu que això es produeix o es 
repeteix en algun lloc concret, ho comenti per tal que es pugui revisar. 
 
La Presidenta explica que tota aquesta informació està penjada al share de la Comissió i 
pregunta als regidors del grup municipal del PSC si volen fer alguna pregunta al respecte 
ara o bé prefereixen fer-ho en la propera després de revisar tota la documentació amb 
calma. 
 
 

3. Compareixences. 
 

La Presidenta explica que en la passada Comissió el grup municipal del PSC va demanar 
dues compareixences, una de la Sra. Fortuny i l’altra del Sr. Postius, en referència al Pla 
director urbanístic de la plana de Lleida. Comenta que tots dos han declinat assistir a la 
Comissió i que en la documentació aportada i consten les raons que cadascun d’ells exposa, 
per tant aquestes compareixences no se celebraran, ja que recorda són voluntàries i que 
amb aquestes respostes ja es dona el tràmit per fet. 
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4. Proposta del grup municipal COMÚ DE LLEIDA, relativa al nomenament dels llocs de 
treball de dos tècnics de coordinació pertanyents al grup municipal de JxCAT . 
 

El Sr. Talamonte exposa la proposta presentada i explica que en la carta de resposta per 
part de l’oficina Antifrau, es demana a l’Ajuntament de Lleida que clarifiqui la feina que està 
fent el seu personal eventual i per part del seu grup també es demana que aquest personal 
eventual faci la feina que tenen encomanada al Cartipàs o pel contrari que es modifiqui el 
Cartipàs per ajustar-lo a la feina que realment estan fent. Comenta que hi ha total llibertat 
política en encomanar les tasques a un personal eventual, però que en tot cas, això ha 
d’estar reflectit en el Cartipàs i sol·licita que avui en aquesta Comissió es doni una solució 
al respecte per part del govern. 

 
 
5. Precs i preguntes. 

 
Les intervencions realitzades al llarg de la sessió es recullen en el document annex a aquesta 
acta. 
 
La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
 
La secretària         Vist i plau 
          La presidenta 
 
  




